

HKBU HISTORY ALUMNI ASSOCIATION FOUNDING SCHOLARSHIP

Thanks to the generous donations from various history alumni graduated from different classes and programmes, the "HKBU History Alumni Association Founding Scholarship" has been established to celebrate the founding of the History Alumni Association and is presented to the Department of History as a gift.

Starting from the 2021/2022 academic year, depending on the accumulated donations contributed to the endowment fund, one or more annual award(s) will be given to one or more outstanding History Major(s) in any year and programmes offered by the Department. The awardee(s) should be among top ten students based on the cumulative GPA of the second semester in the academic year, and should have completed recognized online courses* with certificates of completion presented; and have taken internships including paid/unpaid and credit-bearing/non-credit-bearing opportunities provided by the Office of Student Affairs and/or Faculty of Social Sciences. A point system will be applied to courses/internships. One point will be given for each course/internship, with a maximum of 5 points for each category. Among the top ten students, the one(s) with the highest number of online courses and internships completed will win the Scholarship. In case two students get the same highest points, the one with higher cumulative GPA will win. The Head of Department may exercise his/her discretion to make the final decision.

The fund will continue accepting donations with a hope to increase the number of annual awards.

* Recognized online courses are those offered by: 1) <https://harvardx.harvard.edu/>; 2) <https://www.edx.org/>; 3) <https://www.coursera.org/>; 4) <https://academicearth.org/>; 5) <https://www.futurelearn.com/>

浸大歷史系校友會成立誌慶獎學金

為慶祝香港浸會大學歷史系校友會正式成立，眾多位畢業於不同年級及課程的歷史系畢業生慷慨捐資支持歷史系，成功籌建「浸大歷史系校友會成立誌慶獎學金」。

由2021/2022學年起，這個獎項將會每年頒發給一名或以上以首十名最佳成績（以CGPA計算）完成下學期課程的學生，年級不限。同時，獲獎學生須完成認可的網上學習課程並提供有關證書*，以及曾參與由學生事務處或浸大社會科學院提供的實習計劃，無論是否受薪或計算學分皆可。是項獎學金採用計分制挑選最後得獎人，凡完成一項網上課程或實習可獲一分，每個類別最高可得五分。在首十名最佳成績的學生中，得分最高的學生將獲此獎項。如出現得分相同的學生，則以學業成績較佳者勝出。如遇特殊情況，將由系主任酌情決定。

歡迎繼續捐款支持「浸大歷史系校友會成立誌慶獎學金」，如基金收入累積達到指定金額，獎額將得以繼續增加。

* 由以下機構提供的網上課程將獲認可：1) <https://harvardx.harvard.edu/>; 2) <https://www.edx.org/>; 3) <https://www.coursera.org/>; 4) <https://academicearth.org/>; 5) <https://www.futurelearn.com/>